
ZÁPISNICA 

z rokovania mestského výboru Sihoť, ktorá sa uskutočnila dňa 12. 09. 2019 v MC Dubáčik v 

budove TSM Ilava  

 

Prítomní - podľa prezenčnej listiny 

 

Rokovanie mestského výboru otvoril predseda Ing. Pavol Filo, ktorý privítal prítomných. 

Zasadnutie bolo zvolané na podnet obyvateľov ulice Kpt. Nálepku a ulice J. L. Bellu, ktorí 

majú stále sa opakujúce a zhoršujúce problémy s neprispôsobivými susedmi. Títo susedia 

ďalej svojím konaním znepríjemňujú život aj ostatným obyvateľom mestskej časti Sihoť 

(napr. vozenie a likvidácia odpadkov po okolitých veľkoobjemových kontajneroch v 

neskorých nočných hodinách).   Poprosil prítomných, aby predniesli svoje problémy. 

 

Problémy na ulici Kpt. Nálepku sa týkajú domov, ktorých vlastníkom alebo spoluvlastníkom 

je p. Jozef Strýček, ktorý má v súčasnosti na "návšteve" cca 25-30 neprispôsobivých 

obyvateľov prevažne rómskej národnosti. Medzi hlavné problémy, ktoré trápia obyvateľov 

mestskej časti Sihoť sú:     

 

 1. Neustále sa zvyšujúci počet "návštevníkov". Za posledné dva týždne nárast o cca 20 

obyvateľov väčšinou rómskej národnosti. S pribúdajúcimi návštevami súvisí aj hlasná hudba, 

ktorá vychádza z domov bez ohľadu na to či je ráno, obed alebo noc. Takisto je tu nárast áut, 

ktoré parkujú po okolitých pozemkoch a záhradách a mnohokrát ničia úrodu susedom. Takisto 

odpad z áut (napr. obsah popolníkov) končí na cudzích pozemkoch. Občania majú tiež strach 

z narastajúcich návštev podozrivých osôb, ktoré len prídu niečo si vymenia a odchádzajú. 

Občania sa obávajú, že môže ísť aj o výskyt drogovej činnosti. Zvyšujúca sa kriminalita 

hlavne drobné krádeže (napr. ovocie a zelenina v čase dozrievania). V letných mesiacoch 

nesmieme zabúdať na časté večerné akcie s hudbou, alkoholom a inými omamnými látkami, 

ktoré v poslednej dobe často končili návštevami policajtov. Na poslednej akcii bolo počuť aj 

streľbu. Občania sa začínajú obávať o seba a svoj majetok ešte viac ako doteraz.     

 2. Stále sa zvyšujúci počet psov, ktorí sa nachádzajú u pána Strýčka. Jedná sa hlavne o 

psov, ktorí sú veľkého vzrastu a vzhľadom k tomu, že pán Strýček má len provizórne 

oplotenie títo psi na dennej báze uchodia. Okolití susedia sa boja o svoje zdravie a o zdravie 

svojich detí, ktoré už ani nepúšťajú samé na ulicu. Takisto aj do školy a na všetky krúžky sú 

nútení s nimi cestovať autom. Ďalej tieto psy ničia okolitý majetok (ploty) pri hľadaní 

potravy. Nie jeden krát sa stalo, že susedom po záhrade a dvore behal pes a nechcel ich pustiť 

domov. K takejto situácii boli privolaný a príslušníci policajného zboru. V poslednej dobe sa 

často stáva, že deti, ktoré sú u neho na návšteve idú do školy v sprievode psa (vlčiaka), ktorý 



nemá vôdzku ani košík. Keď deti vojdú do školy pes sa potom pohybuje po areáli školy, 

ohrozuje deti a rodičov, ktorí idú do školy.   

  3. Problém s množstvom odpadu, ktorý vyprodukujú. Po nociach chodia "návštevníci" 

po okolitých veľkoobjemových kontajneroch  a plnia ich odpadom, ktorý buď naznášali počas 

celého dňa alebo vyprodukovali. Veci ako separovanie im vôbec nič nehovorí, základ je nájsť 

kontajner, ktorý je prázdny. Ľudia sú nešťastní nakoľko si poctivo za smeti a smetiaky platia a 

mnoho krát sa stáva, že majú smetiak skôr plný ako stihnú vôbec niečo do neho hodiť. Ďalší 

obrovský problém so smeťami nastáva v areáli u pána Strýčka a pred domom pána Strýčka, 

kde sa začínajú tvoriť kopy odpadu a následne sa tu vyskytujú vo veľkom množstve potkany a 

iné hlodavce. S odpadom súvisí aj spaľovanie na dvore, kde mnoho krát pália káble a iný 

odpad, ktorý svojim dymom a smradom ohrozuje susedov.  

 4. Dezolátny stav oboch domov, ktoré sa nachádzajú na pozemku. Dom v zadnej časti 

bez okien, dverí. Sú uzatvorené len provizórne. Strecha a komín v havarijnom stave prerastajú 

tam konáre a komín je tak osypaný, že okolití susedia čakajú len kedy a do koho záhrady 

spadne.  Predný dom má strechu v stave, že keď sa pozriete z jednej strany uvidíte čo je na 

druhej. Strešná krytina postupne padá a ohrozuje nielen susedov a ich majetok, ktorí sa 

nachádza na dvore, ale aj občanov "návštevníkov", ktorí sa nachádzajú u pána Strýčka. 

Vzhľadom na optický stav domov sa občania pýtajú či je vôbec vhodné takýto dom obývať? 

Takisto je tu na mieste aj otázka týkajúca sa vody, elektriny, toalety a odpadov, ktoré by mali 

byť zabezpečené a funkčné v domoch nakoľko tam žijú rodiny aj s malými deťmi.     

Toto sú asi najhlavnejšie problémy, ktoré trápia obyvateľov ulice Kpt. Nálepku. Zároveň 

obyvatelia prosia p. primátora, mesto a mestské zastupiteľstvo o pomoc pri riešení stále sa 

zhoršujúcej situácie. Poprosíme mesto či by mohlo osloviť príslušné úrady ako napr.: 

Stavebný úrad- či sú dané domy vôbec obývania schopné. 

Hygienu, sociálnoprávnu ochranu detí a sociálnu kuratelu - či majú deti zabezpečenú 

základnú hygienu a či je o deti postarané tak ako má byť. Takisto či vzhľadom na narastajúci 

počet smetí a hlodavcov je vhodné bývať tu s malými deťmi. A či tu nehrozí nejaké ochorenie 

vzhľadom na narastajúci stav hlodavcov ako potkany a myši. 

Sloboda zvierat alebo veterinárov- či zvieratá, ktoré sú chované majú zabezpečené základné 

potreby ako potrava. 

Možnosť osloviť ombudsmana pre rómske etnikum pri riešení situácie. 

Takisto by sme prosili o osadenie kamier na danú ulicu za účelom monitorovania danej 

problematiky na ulici s narastajúcim počtom áut a drobnej kriminality. Možno by to pomohlo 

zníženiu. 

Občania tiež prosia mesto a mestské zastupiteľstvo, či by nemohli osloviť ostatných 

spoluvlastníkov a exekútorsky úrad a prejednať možnosť odkúpenia daného pozemku a 

nehnuteľnosti. S tým, že by pozemok neskôr mohli predať a vrátila by sa mu aspoň dlžoba 



ktorá vznikla za smeti a dane. Poprípade by sa dal objekt využiť v rámci sociálnej oblasti na 

vytvorenie zariadenia sociálnej služby, ktoré v meste absentuje. 

Problémy na ulici J. L. Bellu občania spísali formou sťažnosti, ktorá je pripojená k zápisnici. 

Ďalšie body, ktorými sme sa zaoberali v rámci MsV Sihoť boli: 

Osadenie tabule vstup do mesta (tabula Ilava) alebo tabule s obmedzujúcou rýchlosťou na 

50km/h na cestu od Dubnice nad Váhom popri kanáli, ktorá začala byť v poslednej dobe dosť 

frekventovaná a vodiči po nej jazdia veľkou rýchlosťou. 

Osadenie zrkadla pri výjazde z ulice Kpt. Nálepku na ulice pri kanáli, nakoľko od pekárne nie 

je dobre vidieť prichádzajúce autá. 

Na ulici Záhradnícka opäť začalo parkovať nákladné auto značky Ávia, z ktorej vytekajú 

kvapaliny na miestnu komunikáciu, ktorá ostáva znehodnotená. Takisto je auto zaparkované v 

zákrute a nie je vidieť prichádzajúce autá z ulice Kpt. Nálepku a môže dôjsť ku kolízii. 

Poprosíme mesto o skontaktovanie majiteľa a upozornenie, aby automobil parkoval na 

svojom pozemku.                

Mestský výbor Sihoť odporúča Mestskému zastupiteľstvu vyhovieť vyššie uvedeným 

žiadostiam občanov. 

 

V Ilave dňa 12. 09. 2019 

 

 

              ___________________________ 

         Ing. Pavol Filo   

                  predseda komisie  

 

 

 

 

 

 

 

 



                 Obyvatelia bytového domu 129/20  a 128/18 ul. J. L. Bellu Ilava 019 01 

 

                                                                                                              Mesto Ilava 

                                                                                                              Mierové námestie 16/31   

                                                                                                              019 01  Ilava 

 

VEC: Sťažnosť 

Dolu podpísaní obyvatelia bytových domov podávajú sťažnosť na majiteľa p. Žovincová Eva 

a obyvateľov bytu č. 6 bytového domu 129/20, ktorí svojou činnosťou narúšajú vlastnícke 

práva obyvateľov podľa § 127 občianskeho zákonníka. 

Svojim konaním znečisťujú bytový dom a jeho okolie odpadkami, starým nábytkom, drevom, 

rozbitými detskými kočíkmi, invalidným vozíkom, stoličkami, pračkou, elektro odpadom, 

staré televízory, rádiá, pálením  elektrických káblov, ohorkami  z cigariet, plastovými 

fľašami, hliníkovými plechovkami, rozbitými fľaškami, starým oblečením ktoré zvážajú 

z mesta, potravinami a výkalmi, odpadky z bytu sa skladujú pred dverami. 

Z bytu č. 6. a okolia ide neustály zápach, ktorý v letných mesiacoch naberá na intenzite. 

Policajné šetrenie o priestupku proti verejnému poriadku voči Eva Žovincová zo dňa 

13.08.2019, kde p. Žovincová vyhadzovala do kontajneru ľudské exkrementy a následne 

vedľa bytového domu. 

Nakoľko platíme za odvoz komunálneho odpadu, deň po vývoze odpadu máme plný zberný 

kontajner a okolie, ktorý zaplnia obyvatelia bytu č. 6 odpadom, ktorý zvážajú z mesta. 

Taktiež plnia rôznym odpadom aj separačné nádoby, ktoré sú určené na separáciu odpadu. 

V byte dlhodobo bývajú 3 osoby, ktoré nie sú nahlásené u správcu a taktiež produkujú odpad. 

Neustále alkoholické návštevy, hlasná hudba pred vchodovými dverami do bytového domu 

v počte 3-8 ľudí,  značný počet mladistvých  a podozrenie na omamné látky. Dotyčné 

návštevy vykonávajú potrebu v okolí bytového domu a taktiež produkujú odpad, ktorý 

ponechávajú pred bytovým domom. 

Poškodené vchodové dvere, zámok, poškodená zárubňa.  

Bytový dom a spoločné priestory postriekané sprejovými nápismi. Výsledok policajného 

objasňovania pridaný do fotodokumentácie k danej sťažnosti. 

Nakoľko vlastníci bytového domu vlastnia 1,5 m od bytovky a zvyšný pozemok je vo 

vlastníctve mesta, pri empatickom riešení daných udalostí sme boli odbitý otázkou – je to váš 

pozemok? 



K sťažnosti priložená fotodokumentácia, usb. 

Vzhľadom na hore uvedené skutočnosti,  zásahu do pokojného stavu žiadame predstaviteľov 

mesta Ilava na využite §5 občianskeho zákonníka na zasahovanie do vlastníckeho práva 

formou imisií. 

Obyvatelia bytového domu 129/20 a 128/18                     V Ilava 23.09.2019 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Fotodokumentácia ulica Kpt. Nálepku: 

 

 

 

 

 

 

 

 



Fotodokumentácia na ulici J.L.Bellu: 

 

 

 

 

 


